
Protokoll fört med styrelsen för SPF Olofströmsbygden. 

Dag: torsdagen den 12 november i vår klubblokal. 

Närvarande: Ingvar Wramsmyr, Jarl Jönsson, Bertil Thomasson, Nils-Göran 

Gustafson, James Sandstedt, Arne Larsson (adjungerad) 

Digitalt: Gunilla Wahlgren, Birgitta Eriksson, Anitha Fredriksson och Torsten 

Cairenius. 

         

§ 112 Mötets öppnande 

Ordförande Ingvar Wramsmyr förklarade mötet öppnat och hälsade 

välkommen. 

 

§ 113 Fastställelse av dagordning 

Föreslagen dagordning fastställdes. 

 

§ 114 Medlemsärenden 

Vi är just nu 317 medlemmar. 

 

§ 115 Ekonomi 

Dagens behållning 125 000 kr. 

 

§ 116 Kommentarer till seniorrådet 

Informerades om seniorrådets svar på följande punkter från föreningen: taxi, 

i livets slutskede, digital kompetens, pensionärslunch på äldreboende, 

fixarservice, kyld mat, språknivå inom äldreomsorgen, geriatrik, anställning, 

telefonservice. 

Styrelsen upplever svar på förfrågan om digital kompetens som 

genomarbetad liksom för fixarservice och i viss mån i livets slutskede. Vad 

gäller förfrågan om taxi upplever styrelsen att kommunens information om 

hantering av öppen närtrafik borde förbättras.  

Styrelsen föreslår att ärenden gällande språknivå, geriatrik, anställning samt 

telefonservice får en fortsatt behandling i seniorrådet samt att 

pensionärslunch resp. kyld mat inom rimlig tid får en lösning.  

 

§ 117 Öppna jämförelser äldreomsorg 

Styrelsen informerades om delar av socialstyrelsens öppna jämförelser ang. 

äldreomsorg – se bilaga. Styrelsen tog ärendet som information till 

protokollet men önskade en jämförelse med andra kommuner.  

 

§ 118 Öppna jämförelser folkhälsa 

Styrelsen informerades om delar av Folkhälsomyndighetens öppna 

jämförelser avseende Folkhälsa – se bilaga. 

Styrelsen noterade att vad gäller psykisk ohälsa samt trygghet och sociala 



relationer ligger vår kommun bland de 25% sämsta i landet. Detsamma 

gäller fysisk aktivitet resp. matvanor. Vad gäller fallskador, tillgång till 

grönområden samt riskabla alkoholvanor är vår kommun bland de 25% 

bästa i landet.  

Styrelsen önskar en fortsatt hantering i seniorrådet. 

 

§ 119 Rapport från Ordförandekonferens 

Då ordförandekonferensen pga. rådande coronapandemi ställdes in fanns 

ingen information att delge.  

 

§ 120 Valberedning 

Ordförande i valberedning, Tommy Danielsson, har efter flytt till annan 

kommun meddelat att han inte har möjlighet att ansvara för valberedningens 

arbete. Gunni-Ann Berggren påtar sig uppgiften att i hans ställe ansvara för 

valberedningen. Styrelsens ledamöter förutsätts bistå Gunni-Ann i hennes 

arbete,  

Styrelsen uppmanas att till kommande sammanträde ha förslag på ledamöter 

i valberedning.  

 

§ 121 Månadsmöte november 

Folkhälsomyndigheten har skärpt Coronareglerna. De innebär bl,a, att man 

skall avstå från att vistas i inomhusmiljöer och undvika fysisk kontakt med 

andra än de man bor med. 

Med anledning av de skärpta bestämmelserna beslutade styrelsen att ställa in 

det planerade månadsmötet i om Taube.  

 

§ 122 Månadsmöte december (lucia) 

Folkhälsomyndighetens skärpta regler gäller även fram till Lucia. 

Med anledning därav beslutade styrelsen att även ställa in den planerade 

aktiviteten i december.  

 

§ 123 Program 2021 

Programkommittén har föreslagit utformning på program för 2021. 

Styrelsen beslutar fastställa föreslagit program.  

 

§ 124 Informationsärenden 

Styrelsen informerades om vaccinationsprogram för äldre samt att 

bedrägeribrott mot äldre ökar 

 

§ 125 Övriga ärenden 

Jarl redogjorde för situationen vid vår boule verksamhet. Om inget tillskott 

sker i verksamheten kan den komma att läggas ner. Med anledning därav 

beslutade styrelsen dels att informera om verksamheten via massutskick och 

hemsida, dels att ge möjlighet till pröva-på-verksamhet. 

Sekreteraren påminde om bidrag till föreningens verksamhetsberättelse. 



. 

§ 126 Nästa sammanträde 

Fastställdes till torsdagen den 3 december kl 9.00. Den kommer att 

genomföras i SPF-lokalen men kan också genomförs digitalt för de som så 

önskar.  

 

§ 127 Mötets avslutande 

Ingvar tackade för visat intresse och förklarade mötet för avslutat. 

  

  

 Vid protokollet:                                                       Justeras: 

  

  

 Nils-Göran Gustafson                                             Ingvar Wramsmyr                                                       

  

 


